
Vážená pani riaditeľka, 

  

V septembri a októbri minulého roka bola moja matka Oľga Kiňová (1935) 
hospitalizovaná v Revúckej nemocnici, najskôr na JIS-ke a potom na doliečení na ODCH. Jej 
zdravotný stav (po operácii srdca v Banskej Bystrici a následných komplikáciách vrátane 
zápalu pľúc) bol vážny a aj vzhľadom na vek, jeho vývoj rizikový. K odbornosti výkonov, či 
už v Banskej Bystrici, ale aj v Revúcej, sa vyjadrovať nechcem, keďže nie som na primeranej 
profesionálnej úrovni, ale verím, že všetko čo bolo dostupné a potrebné, bolo aj urobené. 

Ďakujem  zdravotníckemu personálu v Revúcej na všetkých úrovniach či už na JIS, 
alebo ODCH za milý, ľudský prístup aj profesionálnu opateru. Chcem vyzdvihnúť čistotu, 
hlavne na ODCH, kde pri množstve ležiacich pacientov to nie je vždy jednoduché. Videla 
som, že aj pri stave zdravotníctva aký je (myslím hlavne technický stav budov a zariadenia), 
ľudský faktor vie pozdvihnúť úroveň poskytovaných úkonov na vysokú profesionálnu úroveň 
aj v obyčajnej „vidieckej“ nemocnici. Aktuálne sa zdravotný stav mojej mamy vyvíja 
uspokojivým smerom a  preto nemôžem vytknúť v tomto smere Revúckej nemocnici 
absolútne nič. Ja sama v súč asnej dobe tu absolvujem rehabilitačnú liečbu a musím zase 
zopakovať, že prístup zdravotníckeho personálu je na vysokej úrovni a prikláňam sa k názoru, 
že by mal byť aj primerane finančne ohodnotený. 

Prajem všetkým, aby si tento trend udržali aj v roku 2017 s poznámočkou že títo ľudia 
vôbec nepotrebujú kódexy etiky a grafy kvality práce, aké visia na niektorých vašich 
nástenkách. Radšej využite tieto miesta na pekné výtvarné dielka detí a fotografie napr. aj 
autorov z Revúcej a blízkeho okolia. 

  

Muráň, 16.1.2017 

  

  

                                                                      S pozdravom a želaním dobrého zdravia 

Viera Kiňová, Muráň 

 


